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Beeldvormend  1 december 
Oordeelsvormend 1 december 
 
Trix Vissers 
Ik heb niet deelgenomen aan de vergadering, maar wel geluisterd. 
Berry heeft de opmerkingen eigenlijk al gemaakt. In deze vergadering werden wel heel veel 
technische vragen gesteld. Zoals ik al eerder opmerkte, vinden veel raad- en burgerleden dit blijkbaar 
belangrijker dan de vraag hoe een andere fractie ergens over denkt. Dat gebeurde, dacht ik, maar 2 
keer. 
 
Het toestaan af laten hangen van de tijd die er is, vind ik geen goed uitgangspunt om het wel of niet 
toe te laten. Dan krijg je ook van “toen mocht het ook en nu stel ik een vraag en nu mag het niet”. 
Ook naar de buitenwereld is dat raar. 
 
M.i. zouden we het alleen toe moeten staan als verduidelijking echt nodig is. Vragen die nu werden 
gesteld, hadden schriftelijk of telefonisch gemoeten. Zelf ben ik meer voor zoveel mogelijk schriftelijk 
omdat iedereen ze dan kan lezen en ambtenaren niet gestoord worden tijdens hun werk.  
Maar als ik voorzitter ben, vind ik het ook altijd lastig om niet toe te staan. 
 
Sjaak heeft het al in zijn mail genoemd. We kunnen even afwachten of dit effect heeft, maar dan nog 
blijft de vraag: “wat doe je als er technische vragen worden gesteld?” We kunnen eens aan alle 
raads- en burgerleden vragen wat zij hiervan vinden. Soort evaluatie of enquête? Wat vindt men 
belangrijk: zie eerste alinea. Zou ook graag weten of het college het storend vindt dat er (veel)vragen 
worden gesteld. 
 
Verder heeft Eric de vergadering goed geleid. 
 
Mark Verhoeven 
Ook ik heb niet deelgenomen, maar de vergadering terug gekeken. Na de opmerkingen van Trix en 
Sjaak heb ik niets meer toevoegen. 
 
Berry van ‘t Westeinde 

• Bij de oordeelsvormende vergadering werden er weer een aantal heel duidelijke technische 
vragen gesteld. De voorzitter heeft dit op een correcte manier benoemd en aangegeven dat 
dit niet de bedoeling is (vooraf stellen). Omdat we redelijk ruim in de tijd zaten is er toch 
ruimte gegeven voor beantwoording. In de regiegroep is het goed om te bespreken hoe we 
de werkwijze blijven handhaven. 
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• Niet iedereen die vooraf is aangemeld is uiteindelijk ook daadwerkelijk aanwezig in de 
vergadering. Dat is lastig voor de voorzitter – en maakt mogelijk een vreemde indruk op de 
buitenwereld als de naam van iemand die niet komt een aantal keren wordt opgelezen. 

 
 


